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10.10.208., POŽEGA 

 

Godišnja skupština Hrvatskog arheološkog društva održana je 10.10.2018. godine u Požeškoj 
gimnaziji. Skupština je s radom započela u 18 h. 

Minutom šutnje odana je počast svim članovima Hrvatskog arheološkog društva koji su 
preminuli tijekom 2018. godine. 

Godišnja skupštine HAD-a službeno je započela usvajanje dnevnog reda:  

1. Izvješće o radu Društva 2018.  

2. Financijsko izvješće 2018.  

3. Nakladnička djelatnost  

4. Rasprava o izvješćima  

6. Nagrada za životno djelo „Don Frane Bulić“, Godišnja nagrada „Josip Brunšmid“  

7. Novi počasni članovi  

8. Rad Društva u godini 2019.  

9. Proračun za godinu 2019.  

10. Razno 

Ad 1. Predsjednica HAD-a izvijestila je Skupštinu o radu Društva u 2018. god. 

Ad 2. Gđa. Božena Jurčić izvijestila je Skupštinu o financijama Društva sa stanjem od 30. rujna 
2018. god. 

Ad 3. Domagoj Tončinić podnio je izviješće o nakladničkoj djelatnosti: 

            Zahvaljujući većem angažmanu članova, za razliku od prošle godine, Obavijesti 50 
(2018) idućih će tjedan do dva biti spremne su za prijelom. 

            Izdanja HAD-a Vukovar (2013) spremna su za tisak.  

Izdanja HAD-a Karlovac (2014) s četiri prikupljena rada najlošije stoje. 



Izdanja HAD-a Šibenik (2015) sa 7 prikupljenih radova mogu biti realizirana ako se 
prikupi još barem 3 rada. Lokalni suorganizator Željko Krnčević je preuzeo obavezu kontaktirati 
autore. 

Izdanja HAD-a Bjelovar (2016) s 17 prikupljenih radova nalaze se u recenzijskom 
postupku. Veliki broj prikupljenih radova zasluga je Gorana Jakovljevića koji se kao lokalni 
suorganizator maksimalno angažirao. 

Izdanja HAD-a Kaštela (2017) sa 7 prikupljenih radova dobro stoje. Lokalna 
suorganizatorica Ivanka Kamenjarin preuzela je obavezu kontaktirati autore. 

Zahvaljujući prvenstveno angažmanu Ivane Ožanić Roguljić redovito se članovima šalje 
i objavljuje Newsletter. 

Ad 4. Sva Izviješća su usvojena 

Ad. 5. Središnji odbor HAD-a predstavio je odabrane prijedloge za nagrade Društva: 

Za nagradu Hrvatskog arheološkog društva za životno djelo “Don Frane Bulić” za 
2017.godinu zaprimljen je jedan prijedlog. Dr. sc. Kornelija Minichreiter i dr. sc. Zorko 
Marković nominirali su Dubravku Sokač-Štimac. 

Za Godišnju nagrada „Josip Brunšmid“ zaprimljeno je nekoliko prijedloga od kojih su 
skupštini na usvajanje predloženi: 

            Prijedlog Hrvatskog restauratorskog zavoda za dodjelu nagrade stručnom timu dr. 
sc. Tajana Pleše, Teodora Kučinac, dipl. ing. arh. i pok. Kamenko Klofutar koji je sudjelovao u 
projektu obnove i prezentiranja pavlinskog samostana sv. Petra na Petrovoj gori. 

            Prijedlog Darke Komše, Arheološki muzej Istre, za dodjelu nagrade Idi Koncani 
Uhač za Projekt „Zambratija – prapovijesni brod“, koji je rezultirao podvodnim arheološkim 
istraživanjem, konzervacijom, izložbom i publikacijom. 

Prijedlog Ivane Ožanić za dodjelu nagrade Jeleni Jovanović i Željki Zorić za zajednički 
je interdisciplinarni projekt Arheološkog muzeja u Splitu i Odjela za matematiku Prirodoslovno-
matematičkog fakulteta u Splitu pod naslovom Matematičari u muzeju. 

  

Nakon kraće rasprave o prihvatljivosti prakse da se za nagrade nominiraju članovi vlastite 
ustanove svi navedeni prijedlozi prihvaćeni su većinom glasova. 

Ad. 7. Za novog počasnog člana HAD-a izabran je Borut Križ. 



Ad 8. Središnji Odbor HAD-a obavijestio je skupštinu o Pismu namjere koje je Grad Hvar 
uputio Društvu vezano uz preuzimanje suorganizacije Znanstvenog skupa HAD-a u 2019. god.  

Središnji Odbor HAD-a poziva članove da razmisle o mogućim suorganizatorima skupa od 
2020. god. nadalje. Organizacija i rad znatno su olakšani ako je suorganizator poznat barem 
dvije godine unaprijed. 

Ad 9. Proračun za godinu 2019. je predstavila J. Balen u kraćim crtama. Sredstva su, po 
uobičajenoj praksi, tražena od Ministarstva kulture, a Društvo će se javljati i na ostale Natječaje 
o radovima udruga, kada budu dostupni (kao npr. na natječaj Ministarstva znanosti i 
obrazovanja). 

Ad 10. Razno. Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 

 

Skupština je završena u 19 h. 
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